
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIX/12
z nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Trzebnicy
z dnia 07 grudnia 2012 roku.

Załączniki do protokołu: 
 1 -       lista obecności radnych,
 2 – 5   uchwały od nr XXIX/304/12 i  XXIX/307 /12

       XXIX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku 
Urzędu Miejskiego w Trzebnicy.   Obrady rozpoczęły się o godzinie 11:00.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Trzebnicy  Mateusz  Stanisz  na  wstępie 
stwierdził quorum, poczym słowami cyt. „otwieram obrady XXIX nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Powitał bardzo serdecznie 
Burmistrza Marka Długozimę, skarbnik Barbarę Krokowską, radnych, wszystkich 
zaproszonych gości, przedstawicieli mediów trzebnickich. Następie poinformował, 
że radni otrzymali następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
4. Sprawozdanie Burmistrza  z realizacji zadań własnych gminy między 

sesjami.
5. Przyjęcie protokołów z sesji.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2012 

rok.
7. Podjęcie uchwały zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na lata 2012-2026.
8. Podjęcie uchwały wzorów informacji i deklaracji na podatki: od 

nieruchomości, rolny i leśny.
9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Trzebnica do 

zaciągnięcia  pożyczki  w  Narodowym  Funduszu  Ochrony  Środowiska  
i  Gospodarki  Wodnej  w  wysokości  2.011.040,00  zł  i  ustanowienia 
zabezpieczenia spłaty pożyczki w formie weksla „in blanco” dla projektu pn. 
:  „Zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej  Jednostek 
Samorządu Terytorialnego w Gminie Trzebnica”.

10.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Trzebnica do 
przyjęcia  dofinansowania  w  formie  dotacji  z  Narodowego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 985 980,00 zł dla 
projektu  pn.  „Zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej 
Jednostek Samorządu Terytorialnego w Gminie Trzebnica”. 

11.Komunikaty.
12.Zamknięcie sesji.

Sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Burmistrza. 
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    Ad.3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 
Zapytał, czy są jakieś wnioski o zmianę porządku obrad.
Burmistrz wniósł o zdjęcie punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Gminy Trzebnica do zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu 
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  wysokości  2.011.040,00  zł  
i ustanowienia zabezpieczenia spłaty pożyczki w formie weksla „in blanco” dla 
projektu  pn.:  „Zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej 
Jednostek Samorządu Terytorialnego w Gminie Trzebnica”. Uzasadnił to tym, iż 
podjęcie tej  uchwały wiąże się  z  budżetem,  który będą  uchwalać   w grudniu  
i wniósł o zdjęcie tego z porządku obrad.   
Prowadzący  poinformował,  że  radni  otrzymali  również  w  dniu  dzisiejszym 
autopoprawki: do zmian w budżecie Gminy Trzebnica jak również do zmiany do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na lata 2012-2026.
Następnie  poddał  pod  głosowanie,  zmieniony  przez  wnioskodawcę,  porządek 
obrad: „za ” - 15, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 2. 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wnioski o zmianę porządku obrad.
4. Sprawozdanie Burmistrza  z realizacji zadań własnych gminy między 

sesjami.
5. Przyjęcie protokołów z sesji.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2012 

rok wraz z autopoprawką. 
7. Podjęcie uchwały zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na lata 2012-2026 wraz z autopoprawką. 
8. Podjęcie uchwały wzorów informacji i deklaracji na podatki: 

od nieruchomości, rolny i leśny.
9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Trzebnica do 

przyjęcia  dofinansowania  w  formie  dotacji  z  Narodowego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 985 980,00 zł dla 
projektu  pn.  „Zarządzanie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej 
Jednostek Samorządu Terytorialnego w Gminie Trzebnica”. 

10.Komunikaty.
11.Zamknięcie sesji.

   Ad.4. 
Sprawozdanie Burmistrza Marka Dlugozimy z realizacji zadań własnych gminy 
między sesjami.
Ostatnia sesja odbyła się 29.10. 2012 r.
Najważniejsze sprawy to:

1. Przygotowanie  projektów uchwał na dzisiejszą sesję
2. Wydanie zarządzeń w sprawach:
1) Powołania Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Trzebnicy.
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2) Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości Nr 102/1 AM-19 
leżącej w obrębie ulicy Leopolda Okulickiego.

3)  Zarządzenie w sprawie zmian w budżecie.
4) Sprzedaży na własność w formie przetargu ograniczonego, nieruchomości 

komunalnej położonej przy ul. Henryka Brodatego  w Trzebnicy.
5) Nabycia do zasobu komunalnego Gminy Trzebnica prawa własności do 

nieruchomości gruntowej, położonej w m. Skoroszów.
6) Nabycia do zasobu komunalnego Gminy Trzebnica prawa własności do 

nieruchomości gruntowej, położonej w m. Świątniki.
7) Sprzedaży na własność w formie przetargu ograniczonego nieruchomości 

komunalnej położonej w m. Raszów.
8) Podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Trzebnicki Park Wodny Zdrój 

Sp. z o.o.
9) Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej 
      w   Księginicach.
10)Przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica   na   rok 
      2013 i lata następne.
11)Projekt budżetu Gminy Trzebnica na 2013 rok.
12)Przyznania stypendium sportowego dla zawodników osiągających
      wysokie wyniki sportowe..
13)Udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego
     oraz powołania komisji przetargowej na realizację zadania pn. 
    „Przebudowa nawierzchni ul. Żołnierzy Września w Trzebnicy”.

Prowadzący zapytał czy są pytania.
Radny Wojciech Wróbel zapytał do jakiego poziomu został podwyższony kapitał 
zakładowy  Spółki.  Czy  całość  została  zrealizowana  i  czy  jest  szansa,  że  coś 
zostanie.
Skarbnik odpowiedziała, że jeszcze nie została całość zrealizowana i na dzień 
dzisiejszy tak. 
Radny  Karol  Idzik  powiedział,  że  zauważył  ogłoszenie  o  przetargu  dotyczące 
pomieszczeń na basenie, czy pomieszczenia jednego i chciałby się dowiedzieć czy 
nastąpiło  jakieś  przekazanie  pomiędzy  Urzędem  a  basenem,  bo  z  tego  co 
zrozumiał,  to  prezes  basenu  ogłoszenie  o  przetargu  wywiesił.  Dotychczas 
wszystkie przetargi były ogłaszane przez Burmistrza, czy tu się cos zmieniło.  
Prowadzący prosił o zadawanie pytań do informacji przekazanej przez Burmistrza. 
Skarbnik odpowiedziała, że jeśli chodzi o czynsze i najmy związane z basenem 
została podpisana trójstronna umowa między Gminą,  basenem a osobami, które te 
nieruchomości  najmują  i  w  związku  z  tym  beneficjentem  należności  z  tych 
powierzchni jest basen i stąd też te zmiany.
Radny Idzik zapytał skarbnik czy jest możliwość zapoznania się z tą umową. Czy 
musi pisać pisma.  Czy mogliby się umówić dzisiaj, że w tygodniu by podszedł  
i z tym się zapoznał. 
Skarbnik odparła, że to jest normalna formuła i  normalna droga, że radni piszą 

3



wnioski do Burmistrza. 
Pytań więcej nie było. 
    Ad.5. 
Przyjęcie protokołów z sesji :  XXVII i XXVIII .
Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły były wyłożone w biurze Rady, 
nikt  nie  zgłosił  uwag.  Następnie  zapytał,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołów:
 „za” -11, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 5. Protokoły zostały 
przyj ęte. 
Radny Zenon Janiak nie brał udziału w głosowaniu. 
     Ad.6. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2012 rok wraz 
z autopoprawką. 
Skarbnik omówiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.  Powiedziała, że  
w  projekcie  tym  zostały  uwzględnione  zmiany,  zweryfikowano  także  plan 
dochodów jak i plan wydatków do wartości faktycznie osiągniętych według stanu 
na  dzień  końca listopada.  W planie  dochodów uwzględniono dotację  w dziale 
rolnictwo i  łowiectwo.  Ta  dotacja  została  udzielona przez  Urząd Wojewódzki, 
Województwo Dolnośląskie na zadanie: wykaszanie, wycięcie drzew i krzewów ze 
skarp i rowów. Odmulanie dna rowów, oczyszczanie i naprawa budowli w rowach. 
Kolejne  istotne zmiany  to  są  zmiany  w rozdziale  gospodarowanie  gruntami   
i  nieruchomościami.  Tutaj  z  tytułu  zmiany  prawa  użytkowania  wieczystego  
w prawo własności oraz z tytułu sprzedaży nieruchomości przez Gminę Trzebnica 
urealniono  wielkości  do  stanów  przewidywalnych  w  realizacji.  Również 
zweryfikowano wielkości  dochodów Gminy,  realizowanych  z  tytułu  podatków, 
które wpływają  do Gminy. Na podstawie pisma z Ministerstwa Finansów, które 
wpłynęło  do  Gminy  zwiększono  kwotę  subwencji  oświatowej.  Zgodnie  
z dyspozycją  zespołu do spraw pozyskiwania zewnętrznych źródeł finansowania 
usunięto  z  dochodów  dotację  celową  na  zadanie  podnoszenie  standardów 
gospodarki odpadami. W planie wydatków uwzględniono po zmianach  dotację 
przewidzianą  w  zasobach  gminnych  na  zadanie  związane  z  Odnową  Wsi 
Dolnośląskiej  i  to  mają  być  witacze  w poszczególnych  wioskach.  Zwiększono 
również środki na inwestycje: wykonanie wiaty przystankowej w Trzebnicy. To 
jest  w  dziale  drogi.  W dziale  turystyka  zabezpieczono  środki  na  opracowanie 
założeń  do  operatu  uzdrowiskowego.  W  rozdziale  gospodarka  gruntami  
i nieruchomościami zabezpieczono środki na zwrot gruntów do zasobów gminny. 
Jeden z kontrahentów z lat ubiegłych, w związku ze zmianą sytuacji rodzinnej ale 
też  i  pewnie innej,  wniósł  do Sądu o rozwiązanie umowy.  Czekają  obecnie na 
pismo  uzasadniające  wyrok  Sądu  i  tutaj  dalej  będzie  podejmowana  decyzja,  
w zależności od tego jakie będzie uzasadnienie Sądu.  W działalności usługowej 
przewidziane zostały środki na niezbędne remonty kaplicy cmentarnej. W Urzędzie 
w  środkach,  w  rozdziale  dotyczącym  Urzędu  Gminy  zwiększono  środki  na 
ubezpieczenia społeczne, po przeliczeniu środków niezbędnych dla zabezpieczenia 
tego działania do końca roku. Wynikł niedobór i stąd to zwiększenie. Również  
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w dziale promocji zwiększono środki na realizację zadań związanych z organizacją 
Mikołaja i  Wigilii  dla mieszkańców Trzebnicy na Rynku. Jeżeli  chodzi o dział 
oświata i wychowanie, to tutaj zmiany zostały dokonane zgodnie z wytycznymi 
ZAPO. W dziale  ochrona środowiska, Pani  Iwona Durbajło  odpowiedzialna za 
zadanie  związane  ze  środkami  przeznaczonymi  na  zwalczanie  narkomanii  
i  przeciwdziałanie  alkoholizmowi  dokonała  podziału  środków,  które  zostały 
zwiększone w dziale dochody i wynikają te zwiększenia z faktycznie osiągniętych 
już  stanów  w  2012  roku  oraz  zabezpieczono  środki  na  dotację  dla  Zakładu 
Lecznictwa Ambulatoryjnego w Trzebnicy. W ramach działań związanymi z tytułu 
gospodarki komunalnej i ochrony środowiska, dokonano przesunięcia wydatków 
związanych  z takimi zadaniami jak: modernizacja odcinka wodociągu ul. Leśnej 
w Trzebnicy na potrzeby basenu,  budowa stacji  uzdatniania wody na potrzeby 
basenu i wykonanie ujęcia wód podziemnych ul. Leśnej w Trzebnicy na potrzeby 
basenu.  Zakupiono  przyrządy  celem  podniesienia  ciśnienia  wody  odbioru 
końcowego jakim jest basen. Dokonano przesunięcia z działu 900 do działu 926. 
To  są  te  główne  zmiany  związane  z  tymi  zadaniami.  Jeśli  chodzi  o  wydatki 
majątkowe  to  w  poz.  22  jest   wprowadzone  nowe  zadanie:  wykonanie  wiaty 
przystankowej w Trzebnicy. W poz. 30 jest zwiększenie środków wykup gruntów 
pod  inwestycje  gminne  oraz  uzupełnienie  zasobów  komunalnych.  Również 
podpunktem  39  -  zarządzenie  energią  w  budynkach  użyteczności  publicznej, 
dokonano zwiększenia o kwotę 310.000 zł związane z koniecznością dokonania 
palowania tej inwestycji. W poz. 47 jest zwiększenie na organizację, rozbudowę 
Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego. 
Skarbnik przeprosiła i powiedziała, że w poz. 49 i 50 są środki na dotacje celową 
na opracowanie pełnobranżowej dokumentacji projektowej i 50 – dotacji na zakup 
sprzętu  rehabilitacyjnego,  a  w  poz.  47  zwiększono  środki  na  modernizację  
i  rozbudowę  ZLA  już  po  przetargu.  Kolejna  zmiana  dot.  poz.  67  –  projekt 
posadowienia kontenerów świetlicowych w Komorowie i Świątnikach, nastąpiło 
zmniejszenie i   przesunięcie z tego zadania.  Tu były  3 kontenery świetlicowe. 
Przesunięto środki na opracowanie dokumentacji projektowej na budowę świetlicy 
wiejskiej w miejscowości Koczurki wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego. To są 
główne zmiany, które są tu dokonane. 
Radny  Wojciech  Wróbel  zapytał  o  poz.  30  –  w  wykazie inwestycji:  wykup 
gruntów pod inwestycje gminne, o jakie grunty i jakie inwestycje chodzi. 
Skarbnik odpowiedziała, że nie wszystkie pamięta, jakie to były inwestycje, to była 
świetlica w Ligocie, świetlica Świątniki. Przy konkretnych zmianach w budżecie 
były omawiane poszczególne elementy, w tym momencie nie pamięta wszystkich 
wykupów.  Natomiast  obecne  zwiększenie  to  jest  to  czym  mówiła,  po  stronie 
wydatków  jest  uwzględniona  kwota  184.000  zł,  dotyczy  to  zwrotu  środków 
związanych z przyjęciem z powrotem do zasobów gminnych gruntów, które były 
sprzedane w latach poprzednich. 
Radny Wróbel chciał wiedzieć o jakich gruntach jest mowa.
Skarbnik  odparła, że w tym momencie nie umie powiedzieć. 
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Radny Wróbel prosił o przesłanie takiej informacji. 
Skarbnik potwierdziła, że prześle. 
Radny  Wróbel  powiedział,  że jest  kolejne  zwiększenie  na  promocję  jednostek 
samorządu terytorialnego  - zał. 2 o 48.000 zł , na co konkretnie idą te pieniądze. 
Wzrastają tu wydatki na ponad 430.000 zł. To jest bardzo dużo. 
Skarbnik  powiedziała,  że mówiła  o  tym,  mówiąc  o zwiększeniach i  to  jest  48 
tysięcy złotych zwiększenie w tym momencie i dotyczy realizacji Św. Mikołaja  
i Wigilii dla mieszkańców na Rynku w Trzebnicy.
Radny Wróbel zapytał, czy to jest całkowity koszt tej inwestycji.
Skarbnik odparła, że to jest prognoza kosztów jakie będą osiągnięte i trudno jest 
w tej chwili mówić o całkowitych.
Radny Wróbel zapytał kto jest organizatorem tej imprezy.
Skarbnik  powiedziała,  że myśli,  że  to  będzie  wspólne działanie  Trzebnickiego 
Centrum Kultury i Sportu oraz Gminy. 
Radny Wróbel odniósł się do informacji, jaką ostatnio otrzymali na temat kosztów 
organizacji Święta Sadów na Komisji oświaty, że też było wspólne działanie i też 
Gmina na ten cel….
Skarbnik odarła, że nie umie w tym momencie na ten temat coś powiedzieć. 
Radny Wróbel powiedział, że się zwróci z prośbą.
Radny Janusz Szydłowski zapytał o pkt 48 i odniósł się do słów skarbnik, która 
powiedziała, że w Parku Wodnym powstanie centrum rehabilitacji i przeznacza się 
kwotę  22 tysięcy na opracowanie pełnobranżowej dokumentacji  projektowej na 
zmianę  sposobu użytkowania i  przebudowę  części  obiektu Trzebnickiego Parku 
Wodnego  Zdrój  na  potrzeby  Centrum  Rehabilitacyjnego,  czy  to  chodzi  o  to 
pomieszczenie  o  którym mówił  prezes  basenu  na  Komisji,  to  które ma  ponad 
500m2.
Burmistrz odparł, że mówią o tym pomieszczeniu na górze i rzeczywiście jest taka 
koncepcja,  żeby tam otworzyć  przy  basenie  Centrum Rehabilitacyjne  i  w tym 
kierunku będą podjęte działania. 
Radny Szydłowski zapytał o środki na modernizację ZLA , bo z tego co wie, to 
część tych prac już tam została wykonana. 
Burmistrz wyjaśnił, że ta część, która została wykonana w ramach modernizacji to 
były  prace  remontowe.  Wykonany  został  basen  w  środku,  który  ZLA  sobie 
wypracował.  Teraz  przygotowywana  jest  dokumentacja  w  ramach 
termomodernizacji  i  cały  budynek  będzie  poddany  termomodernizacji. 
Zabezpieczone  zostaną  też  środki  na  wykonanie  dokumentacji  pod  budowę 
nowego budynku. Będzie dobudowany budynek – skrzydło będzie dobudowane  
i  będzie  rozbudowa  ZLA.  Nastąpi  wymiana  okien,  grzejników   i  docieplenie 
elewacji wraz z dachem i to nie będzie przeszkadzało w funkcjonowaniu i drugi 
budynek  będzie  dobudowany,  będzie  to  teren  budowy  i  też  nie  będzie 
przeszkadzało to w funkcjonowaniu zakładu a wokół tego starego budynku zostaną 
wyburzone te wszystkie przybudówki. Do nowego budynku zostaną przeniesione 
te rzeczy, które były w tych przybudówkach. 
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Radny  Szydłowski  zapytał  o  dział  kultura  i  ochrona  środowiska  –  ochronna 
dziedzictwa narodowego, tam jest w §92109, rozdział 580 i tam są grzywny i kary 
pieniężne  od  osób  prawnych  i  innych  jednostek  organizacyjnych  i  jest  kwota 
54.792,- zł . Jakie to są kary i grzywny i od jakich jednostek. 
Skarbnik  odpowiedziała,  że  są  to  kary  naliczone  wykonawcą  inwestycyjnym 
zgodnie z  umowami.  W tym momencie  nie  powie jakie  to  inwestycje,  bo nie 
pamięta.  
Radny Szydłowski  zapytał,  czy  ma  się  zwrócić  na  piśmie do skarbnik  o  taką 
informację. 
Skarbnik odparła, że na ten moment nie pamięta i nie umie powiedzieć. 
Radny Szydłowski powiedział, że teraz to On nie rozumie, bo wydaje Mu się, że 
skarbnik  powinna  być  na  tyle  dobrze  przygotowana,  żeby  w  jakiś  sposób, 
skutecznie  mogła  udzielić  odpowiedzi  na  to  pytanie.  Tu  widzi,  że  jest  jakaś 
bezradność  z  drugiej  strony,  zasłania  się  skarbnik,  już  któryś  raz  skolei  swoją 
niewiedzą,  nie może odpowiedzieć  itd. Przygotowując taki dokument, myśli,  że 
skarbnik powinna się spodziewać takich pytań, szczególnie przy tych kwestiach  
i myśli, że powinna być przygotowana.  
Skarbnik powiedziała, że przygotowuje się najlepiej jak potrafi….
Radny  Szydłowski  wszedł  w  słowo  skarbnik  i  powiedział,  że  to  jest  właśnie 
świadectwo jak przygotowana jest skarbnik.
Skarbnik odparła, że radny zachowuje się niekulturalnie i poprosiła, aby dał Jej 
skończyć  zdanie.  Powiedziała,  że  tej  wiadomości  nie  ukrywa,  przedstawia  ją 
radnym. Zwiększa dochody  o wielkości już osiągnięte a jakie to mogły być kary, 
to mogą dotyczyć działań, które są robione w ramach świetlic bądź też w ramach 
placów zabaw. Na następnej sesji bądź Komisji udzieli takiej informacji, jeśli jest 
to taka istotna i ważna  dla radnego informacja. 
Radny Szydłowski prosił  o przygotowanie takiej  informacji.  Następnie zapytał  
o wiaty przystankowe, ile tych wiat będzie i gdzie one będą usytuowane.
Burmistrz odparł, że mówią o jednej wiacie przystankowej. Będzie usytuowana  
w  miejscu,  gdzie  są  te  dwie  wiaty  i  to  będzie  trzecia  wiata.  Będzie  chronić 
mieszkańców przed mrozem i deszczem. 
Pytań więcej nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  pod 
głosowanie: „za” – 11, „przeciw” – 6, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała 
została podjęta. 
      Ad.7. Podjęcie uchwały zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Trzebnica na lata 2012-2026 wraz z autopoprawką. 
Skarbnik  poinformowała,  że   w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  zastały 
uaktualnione wielkości dotyczące dochodów, wydatków związanych z realizacją 
budżetu  roku  2012.  Również  wprowadzono  zmiany  w  przedsięwzięciach,  
w  związku  ze  zwiększeniem  środków  na  zadanie  pn.  „Zarządzanie  energią  
w  budynkach  użyteczności  publicznej  Jednostek  Samorządu  Terytorialnego  
Szkoła Podstawowa nr 2 i Szkoła Muzyczna I i II stopnia”, dokonano zwiększenia 
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w roku 2012 w WPF dla tego zadania. Dokonano zmiany dla zadania: poprawa 
jakości  bezpieczeństwa  turystów  poprzez  wykonanie  monitoringu  wizyjnego  
w Trzebnicy. To jest zmiana na rok 2013. Jest to zwiększenie wielkości wydatków 
do kwoty 841.500,- zł . To są wszystkie zmiany. W autopoprawce uwzględniono 
wielkości  związane  z  uwzględnieniem  dochodów,  które  zostały  włączone 
zarządzeniem  do  budżetu  Gminy  Trzebnica  a  dochody  te  dotyczą  dotacji 
udzielonej przez Urząd Wojewódzki. 
Pytań nie było. 
(wyszedł radny Janiak, stan radnych – 16)
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” – 11,  „przeciw” – 5,  „wstrzymało się  od głosu” – 0. Uchwała została 
podjęta. 
(wrócił radny Janiak, stan radnych – 17)
      Ad.8.  Podjęcie  uchwały  wzorów  informacji  i  deklaracji  na  podatki:  
od nieruchomości, rolny i leśny.
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie:  „za” – 17, 
„przeciw”  –  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  –  0.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
      Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Trzebnica 
do przyjęcia dofinansowania w formie dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i  Gospodarki  Wodnej w wysokości  985 980,00 zł  dla projektu pn. 
„Zarządzanie energią w budynkach użyteczności publicznej Jednostek Samorządu 
Terytorialnego w Gminie Trzebnica”. 
Burmistrz poinformował, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest napisane, że 
w związku z tym, że Gmina Trzebnica została pozytywnie oceniona, jeżeli chodzi 
o  wniosek  aplikacyjny  do  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie, bo jest taka procedura, że w formie uchwały 
powinno się przyjąć tą dotację. Ta dotacja wynosi bez mała milion złotych. W tym 
miejscu przypomniał ten problem w którym Gmina Trzebnica uczestniczyła wraz 
z innymi podmiotami. Wtedy uznał, że ze względu na to, że zadanie wymagało 
dopracowania,  stworzenia  dokumentacji  dodatkowej  wystąpili  z  tego  projektu. 
Mimo  tych  negatywnych  opinii,  które  ukazały  się  w  mediach,  tamta  grupa 
otrzymała  dotację  z  Funduszu i  Gmina Trzebnica z  tego samego Narodowego 
Funduszu,  z  tego  samego  programu  otrzymała  tą  samą  dotację,  w  tej  samej 
wysokości. W Jego ocenie obawy, że Gmina straciła dotację były przedwczesne 
a są osoby, którym zależy, żeby Gmina traciła takie dotacje.  Zapewnił, że nigdy 
Gmina  nie  straciła  dotacji.  Otrzymali  dotację  i  prace  w  SP  2  idą  zgodnie  
z  harmonogramem.  Nie  ma  żadnych  opóźnień  i  obaw poza  jedną,  że  musieli 
przeznaczyć dodatkowe środki w wysokości 350.000 zł na wykonanie  pali. Tych 
prac nikt nie był w stanie przewidzieć na bazie projektowania, bo  przy odkrywce, 
przy tych właściwych pracach okazało się że grunt jest niestabilny i zadecydował 
o palowaniu tylko po to, żeby służył przez następne kilkanaście lat, tak jak to było 
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w  przypadku  basenu.  Sprostował  informację,  która  się  ukazała  w  mediach  
a szczególnie  w lokalnej gazecie trzebnickiej Nowa, że początkowo szkoła miała 
kosztować 6 milionów a kosztuje dzisiaj  10 milionów. Jest to nieprawda. Nigdy 
szkoła  nie  miała  kosztować   6  milionów  złotych.  Przypomniał,  że  na  etapie 
przetargu  i  na  etapie  wartości  kosztorysowej  szkoła  już  po  przetargu  była 
9.500.000 zł . Kosztorys przekraczał znacznie 10.000.000 zł. Są tam dwie szkoły: 
Szkoła Muzyczna i Szkoła Podstawowa Nr 2. To jest ważny aspekt.  Należy mieć 
świadomość i nie powielać tego błędu jaki powiela gazeta Nowa i Poseł Marek 
Łapiński. Szkoła od samego początku miała kosztować tyle,  ile kosztuje dzisiaj. 
Jej wzrost wartości jest tylko o wartość palowania tj. o 350.000 zł, a nie o żadne 
kilka milionów jak jest sugerowane. Kolejną informację sprostował, bo była taka 
informacja w gazecie Nowa, że może taniej by było wybudować nową szkołę, więc 
życzył radnym opozycyjnym , jak będą rządzić, aby wybudowali 2 szkoły o takim 
metrażu za 10 milionów złotych, Na dzień dzisiejszy, przy takim metrażu takie 2 
szkoły kosztowałyby 30 milionów złotych. Jeżeli ktoś uważa, że mówi nieprawdę, 
to prosi o sprostowanie. Zdementował te plotki i niewiedzę radnych opozycyjnych, 
bo nie podejrzewa, że jest tu jakieś działanie polityczne. 
Radny Wróbel powiedział, że sobie nie przypomina, żeby któryś z nich publicznie 
wyrażał taką opinię, więc prosił, aby Burmistrz rozróżniał media od radnych. 
Pytań  nie było. 
Prowadzący  poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 17, „przeciw” – 
0, „wstrzymało się od głosu” – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
     Ad. 10. Komunikaty.
Nie było. 
     Ad.11. Zamknięcie sesji.
Prowadzący słowami: „zamykam obrady XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
w Trzebnicy” , dokonał jej zamknięcia.
Sesja zakończyła się o godzinie 11:40.

Protokół sporządziła:

Jadwiga Mirowska
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